
Datum : 21 september 2021
Onderwerp : Vragen aan het college inzake WKO installatie Weideveld. 
Fractie : LLBR

Schriftelijke vragen ex art. 37 RvO gemeenteraad

Vragen artikel 37 – inzake WKO installatie Weideveld. 

Gezien de laatste klachten, ontwikkelingen en het feit dat de herfst en winter voor de deur staan , heeft 
de fractie van LLBR de volgende vragen.

1-  Er is al vaker gesproken over de juridische weg, gezien de voortslepende problematiek en naar 
het zich laat aanzien de onwil van Eteck om tot een duurzame oplossing te komen hebben wij de 
volgende vraag: Deelt het college het standpunt van LLBR dat de juridische weg nu moet worden 
bewandeld. Indien nee, wat is hiervoor de motivatie? 

2- Klopt het dat vanuit de gemeente gesprekken worden gevoerd met Eteck waarbij ook de 
mogelijkheid om de contract en leveringsvoorwaarden te versoepelen op de agenda staan.

3- Indien ja, wat is hiervoor de motivatie en over welke versoepelingen gaat het precies? 
4- Staat de gemeentelijke  contractmanager voor dit dossier opgesteld en indien ja, wat is tot nu toe 

de rol van deze contractmanager in dit proces en welke resultaten zijn behaald? 
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